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Sprawa: BR.0003.454.2019

Szanowny Panie Prezydencie,

Bardzo proszę o odpowiedzi na cztery pytania jakie zadałem w interpelacji  2019/253212 - Plany dotyczące kanalizacji dla dzielnic Grabownia,
Stodoły, Chwałęcice (Od: Andrzej Sączek ) Sprawa:BR.0003.454.2019
Bardzo proszę o udzielenie odpowiedzi w punktach odnoszących się do pytań zgodnie z ich numeracją w interpelacji z dnia 17.12.2019. 
Jako Radny Miasta Rybnika mam prawo uzyskać precyzyjne merytoryczne odpowiedzi, a nie odpowiedzi będące bezprzedmiotową polemiką i
oceną moich działań nie mającej wiele wspólnego z postawionymi pytaniami. 

Przypominam postawione pytania:
 1. Jaka jest możliwość przesunięć środków finansowych w budżecie miasta na rozpoczęcie projektu kanalizacji dla wymienionych dzielnic w
2020 roku?
 2. Jakie są możliwości miasta co do realizacji inwestycji jaką jest budowa kanalizacji w wymienionych dzielnicach?
 3. Jakie są prowadzone działania, zmierzające do rozpoczęcia budowy kanalizacji w wymienionych dzielnicach?
 4. Kiedy realnie możemy liczyć na rozpoczęcie inwestycji związanej z budową kanalizacji w tych trzech dzielnicach?  

Proszę jeszcze dodatkowo o odpowiedzi:
5. W jaki sposób zadawanie konkretnych precyzyjnych pytań w oczekiwaniu na podobnie precyzyjną i merytoryczną odpowiedź "może
uniemożliwić znalezienie dobrego rozwiązania", zamiast umożliwić uzyskanie precyzyjnej odpowiedzi?
6. Jakie przepisy prawne (proszę podać konkretny zapis) uniemożliwiają wybudowanie kanalizacji w dzielnicach, których sprawa dotyczy?

Proszę o poważne traktowanie pytań, które pochodzą od mieszkańców i jednocześnie proszę o poważne traktowanie mojej skromnej osoby, a
przede wszystkim mieszkańców.

Z nadzieją na merytoryczne odpowiedzi i dobrą współpracę (ponad podziałami) w przedmiotowym temacie w 2020 roku, bardzo serdecznie
pozdrawiam.

Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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